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Activiteitenkalender 2022 - 2023 
 

Vrijdag 10 februari 4de ledenvergadering Buurthuis 19.30 

Zaterdag 04 maart Banket De Notelaar 18.30 

Vrijdag 31 maart 5ste ledenvergadering Buurthuis 19.30 

Vrijdag 21 april 17de Fluitjesquiz                          PC Grobbend. 19.30 

Vrijdag 02 juni Statutaire vergadering Buurthuis 19.30 

Zondag 18 juni Ontbijt Brasserie 

 Flore Geel 

?? 

Zondag 25 juni Familie-uitstap …  

 
 

Taverne Wolfstee 
voor Snacks – Dagmenu – 
Lunch – Diner maar ook 
aangenaam cafétaria en 

gezellige zomerterras 
Ruime feestzaal ter 

beschikking Tel. 014 
21 05 16 

      

     

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SPORTSHOP  Herentalsesteenweg 32  -  2460   Lichtaart 
   VANGEEL                          Tel. 014/ 55 30 29    -  Dinsdag gesloten 

                                                SPORT – en VRIJETIJDSARTIKELEN 
                                                  Alles voor de referee – zeer ruime keuze  

                                         Gespecialiseerd in kleding en alle toebehoren 
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Vrienden,      

  

Ons seizoen is ondertussen iets over halverwege en binnen 

Voetbal Vlaanderen zijn de eerste promoties gekend. Enkele 

van onze leden viel ook een promotie te beurt; dit zowel in 

het voormiddagkader als in de namiddag. Waarvoor proficiat! 

Al was verassend genoeg de grootste promotie misschien wel 

weggelegd voor onze opleider,  Marc Verbeeck. Hij doet vanaf 

heden de aanduidingen voor jeugdwedstrijden en neemt zo 

de taak van Wilfried Rombouts over. 

Ondertussen liggen de feestdagen al weer een tijdje achter ons. Alhoewel de meeste van onze leden 

deze goed hebben doorgebracht, is het voor andere misschien weer tijd om werk te maken van hem / 

haar goede voornemens en dus die sportschoenen toch weer wat meer aan te doen. Ik doe alvast mee! 

Trouwens, wist je al dat ons bestuur bekijkt of we samen met onze vrienden van KSOLEO om de twee 

weken een veldtraining kunnen organiseren. Later meer hier over. 

Wat ondertussen ook achter ons ligt, is onze toch wel geslaagde nieuwjaarsreceptie. De 54 aanwezigen 

konden genieten van een goed glas wijn of een altijd even lekkere duvel en werden hierbij getrakteerd 

op lekker hapjes. Laura, die we kennen als brave huisgenoot van Steff, heeft allen aangenaam verrast. 

Al waren er gelukkig Nicole van Patrick en Kathleen  om Laura bij te staan in de keuken. 

Tot slot geef ik alvast mee dat op zaterdag 04 maart ek ons jaarlijks banket plaatsvindt in Kasterlee. 

Neem nu alvast verlof via RefAssist en wees er zeker bij.  Het beloofd een spetterende avond te worden 

die je niet wil missen! Als je de uitnodiging ontvangt, aarzel dan niet om in te schrijven. 

 

Tot dan! 

Dimi Heylen    
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Hoekje van de Opleider. 
 
Reeds jaren  zijn we vertrouwd met de tweemaandelijkse nieuwsjes vanuit BAA. 
Ook onze (ex) opleider / verantwoordelijke Marc was / is meer dan ooit bereid 
om hier verder aan mee te werken. 
Evenwel zijn de richtlijnen / procedures vanuit de officiële instanties hieromtrent 
niet geheel duidelijk. Marc verontschuldigt zich dan ook voor de ontbrekende 
tekst / info. Vermits Marc intussen een nieuwe taak is toegewezen, informeert 
onze voorzitter intussen hoe we die samenwerking verder instant kunnen houden 
/ aanpassen / concretiseren.    
 
De Redactie.     
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Ledenvergadering 26.12.22  

  
Het bestuur volgde een leuk voorstel en aldus kon 

voorzitter Dimi, met het “academisch kwartiertje” 

vertraging de vergadering in een best aangename 

“vierkantsopstelling” openen. Naast het welkomwoord 

mocht hij vaststellen dat het aantal aanwezigen (19) 

tegenover vorige vergaderingen toch weer licht in 

stijgende lijn gaan. 

Secretaris Gillian kreeg het woord en overliep het programma van 

de avond en de verontschuldigden voor deze bijeenkomst. Niettegenstaande een eerdere 

verontschuldiging was Marc Verbeek er toch in geslaagd aanwezig te zijn. De voorbije weken bleek zijn 

postbus weinig informatie gekregen noch verstuurd te hebben. 

Dan maar snel het woord aan kassier Herman. De power point met ditmaal de “komma’s” op de juiste 

plaats gaf een zeer positief beeld van de kastoestand.  Een korte verduidelijking van de bijzonderste 

in- en uitgaven maakten het overzicht compleet. Steff kon alvast toevoegen dat er nog een mooi cijfer 

zou bijkomen, daar hij zopas de balverlotingen van Noordstar en Grobbendonk had ontvangen. Vanuit 

de vergadering werd nog geopperd om de cijfers nog te verduidelijken met mogelijke “provisies” voor 

de komende activiteiten.  Het bestuur zal bekijken of een budget naar analogie met vorige jaren nog 

kan opgemaakt worden. 

Gillian verwees naar de licht aangepaste kalender in het ledenblad. Op zondag 18 juni staat na enkele 

jaren onderbreking het ontbijt terug op het programma. Ditmaal in de Flore in Geel op de Markt. 

Steff, verantwoordelijk voor de balverloting, vroeg speciale aandacht voor de nog openstaande 

wedstrijd van 29 januari ek. Niet te versmaden : 25€ bij op de spaarrekening voor je banket! Hij kwam 

tevens terug op de tekst in het ledenblad om bij je club te informeren naar hun antwoord om een 

balverloting te mogen organiseren. Er ontbreken nog wel wat clubs op onze lijst. André Boeckx wist te 

melden dat de toezegging van St. Dimpna snel zou volgen. 

Dimi kon dan weer tevreden melden dat de “Sopper-actie” zeer succesvol 

is verlopen. Met 313 doosjes werd het aantal van vorig jaar overtroffen, 

met bovendien meer leden die onze actie ondersteunden! 

Gillian blikte met enkel foto’s terug op een geslaagde Sint Niklaas 

rondgang. Herman voegde in naam van … De Sint en de Zwarte (??) Pieten 

er nogmaals een gemeend “dank u wel” aan toe voor de toffe ontvangsten 

die zij bij alle families mochten beleven. 

Het sportieve luik was niet zo’n positief item. Met een gemiddelde van 8 tot 10 aanwezigen kon 

gevoetbald worden in de “Bloso-sporthal”. Evenwel moesten de laatste twee edities worden geschrapt 

bij gebrek aan voldoende “sjotters”. Dinsdag 20.12 ek staat de laatste oefenpot van 2022 op het 

programma. Er zal dan een evaluatie gemaakt worden of het nog zin heeft om het lopend contract in 

2023 verder te zetten, gezien ook bij afmelding de zaal moet betaald worden. 

Gillian vroeg bij het volgende agenda-punt met aandrang de inschrijving voor de Nieuwjaarsreceptie 

tijdig en in grote getale in te sturen. 25 deelnemers hadden zich al gemeld! 
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Wat volgde was een meer dan geanimeerd gesprek / debat over de huidige manier van werken van VV 

tegenover de scheidsrechters. De vergadering drukte ook op het feit dat de Vriendenkringen aan hun 

lot worden overgelaten. Het ontbreken van een verantwoordelijk opleider die duiding kan geven bij 

de digitale berichten en info die door VFV worden doorgestuurd en … vermoedelijk door velen niet 

worden gelezen, wordt als een ernstige aderlating gezien. Laten we het erbij houden dat alle 

aanwezigen al meermaals problemen aankaartten en vaak lang op een oplossing dienden te wachten. 

Dat het niet te verwonderen zou zijn dat naast de vele wekelijkse afmeldingen, ook op (korte) termijn 

vele scheidsrechters zouden kunnen afhaken.  

Uiteraard kwamen nog de item’s van VV aanbod : 

° een disciplinair comité dat zich zal buigen over klachten over SR’s 

° de vele wekelijkse afmeldingen voor jeugdwedstrijden en de procedure van de “afmeldknop” 

(wat de reactie ontlokte : “dat is niet de deur maar de garagepoort openzetten voor misbruik”) 

°  Interprovinciale U14 nu ook met vaste aanduiding 

° er komt een “ref.assist.2” 

° “het systeem” heeft problemen met aanduidingen van AR’s uit het voormiddagkader (normaal 3x per 

seizoen een aanduiding). VV werkt aan een oplossing 

Ook bij dit onderwerp volgende een meer dan geanimeerde discussie!  

 

Gelukkig had Lucas Devoldere zijn maandelijkse quiz aan de voorzitter bezorgd en kreeg aldus de avond 

nog een leuke afsluiter. Samen met de zeer gesmaakte pizza en nog een “natje” konden de aanwezigen 

mét het bestuur terugblikken op een toffe vergadering. 

 

L.H. 

  

      

Tombola        

De uitslag van onze jaarlijkse kersttombola werd reeds via een mailtje bezorgd. 

Om iedereen de kans te geven zijn / haar (verkochte) prijzen tijdig af te halen, 

drukken we hierna nog eens de winnende nummers af. 

Nogmaals dank een de loten verkopers. 

Prijzen af te halen na contact met Dimitri Heylen op 0476/63 53 75. 
 

1) 2372  2) 2422 3) 2387 4) 2342 5) 4768         6) 1044 

7) 1033 8) 1019 9) 4754 10) 1069 11) 2326      12) 4782 

13) 1009 14) 1022 15) 4859                          

  
G.H.                             
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Nieuwjaarsreceptie  07.01.2023  

   
Van de 60 inschrijvingen daagden zowat 55 leden – partners – 

sympathisanten op in de mooie zaal van de Landelijke Gilde in 

Lille. De ontbrekenden dienden om gezondheidsreden in 

laatste instantie forfait te geven. 

Een hartelijk welkom door de “voorzitter himself” begeleidt 

met een heerlijk glaasje naar keuze zette alvast de avond op 

een gepaste wijze in. Het weerzien van alle anderen deed ogenschijnlijk deugd en zorgde voor de nodige 

animatie. Intussen regelde het nieuwe kookteam dat de aanvoer van de hapjes vlot op gang kwam. 

Enige tijd later was het aan voorzitter Dimi om voor het eerst met een echte speech van wal te steken. Het 

was duidelijk dat de zenuwen hem wat parten speelden, maar zijn boodschap was klaar en duidelijk. (lees zijn 

speech integraal hierna) 

Marc Verbeek was duidelijk een gelukkig man wanneer hij het woord overnam. Hij had geen microfoon nodig 

om met zijn heldere stem terecht fier aan te kondigen dat hij werd benoemd als verantwoordelijke voor het 

jeugdvoetbal regio Noord. Hij zal met vooral de aanduidingen en het verwerken van de nazicht-verslagen 

mogelijk een “ fulltime job” voorgeschoteld krijgen.  Tegelijk onderstreepte hij hoe graag dat hij altijd voor 

onze Vriendenkring gewerkt heeft en de voorbije twee jaar ook als gewoon lid graag in Herentals vertoefde. 

Als laatste kreeg ook Steven Bologne, zone verantwoordelijke en volgend seizoen opvolger voor Jean 

Bringmans, de microfoon om de aanwezigen even toe te spreken. Hij verwoordde wat vele scheidsrechters 

bijna dagdagelijks ondervinden. De vernieuwingen binnen Voetbal Vlaanderen verlopen niet zoals velen 

hadden gewenst. Toch vroeg hij begrip en tijd om de vernieuwingen een kans en een plaats te geven. 

 

Na dit officiële gedeelte verklaarde Dimi “ de toog” voor geopend en kon naar believen en smaak drank 

worden besteld. Intussen had het keukenteam de volgende reeks heerlijke hapjes klaar gemaakt. Ze volgden 

in een goed tempo elkaar en werden door allen zeer gesmaakt. Het is dan ook niet meer dan verdiend dat 

Laura, …., Nicole en Kathleen een warm applaus kregen voor het geleverde werk. 

De klok wees zowat middernacht wanneer de laatsten de zaal verliepen. Mogen we de hoop en wens 

uitdrukken dat bij volgende gelegenheden toch wat meer leden hun opwachting zouden maken. 

 

L.H.          

      

       

      HET  GENOEGEN 

                                                                                                              Noorderwijksebaan  32    2200   

Herentals 

                     tel 014/ 21 85 53 

 Van dinsdag tot zaterdag  

                 vanaf 09.00 uur doorlopend geopend 

             Zondag open vanaf 11.00 uur 
          Keuken 

doorlopend van 11.00            

tot 22.00 Na 22.00 uur - 

kleine snacks 
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Geachte aanwezigen,  

Beste vrienden,  

Voor het eerst sinds januari 2020 mogen wij jullie hier terug verwelkomen op onze jaarlijkse 

nieuwjaarsreceptie. De reden hiervoor, jullie allemaal wel gekend, heeft er voorbije twee seizoenen 

anders over beslist.  

Meteen ook de eerste keer dat ik hier aan het woord ben. Sta me toe jullie even mee te geven dat het 

simpeler lijkt als ik daar tussen jullie sta.  

 

Tijdens de jaren van onderbreking zijn er zowel binnen Voetbal Vlaanderen als binnen onze eigen 

KKSVHO heel wat hervormingen gebeurd. Wat Voetbal Vlaanderen betreft, daar wijd ik niet lang over 

uit want dan ben ik binnen een uur nog aan het praten. Al laat ik het graag vallen dat onze 

samenwerking met KSOLEO (hier aanwezig) en de kring van Mechelen (helaas verontschuldigd) zeer 

goed verloopt. En ik hier dan ook uiteraard  meer als tevreden over ben.   

Al ben ik me er ook van bewust dat deze hervormingen van Voetbal Vlaanderen binnen onze kring ook 

moeilijk zijn onthaalt. Onder meer het wegvallen van Marc Verbeeck als verantwoordelijke opleider, 

die telkens op vergadering wel iets wist te vertellen is voor vele onder ons een moeilijk gegeven. Dat 

Jean Bringmans (tevens verontschuldigd vandaag) niet elke activiteit van de drie kringen kan bijwonen 

is dan weer eerder normaal. Alhoewel we hem er toch graag bijhadden.  

Zelfs binnen onze kring en ons eigen bestuur stonden er heel wat veranderingen te gebeuren. We 

namen afscheid van Bart Broeckx als voorzitter waar ik de fakkel van mocht overnemen. Bart blijft nog 

wel een actief bestuurslid en een ondersteuning in mijn eerste jaren als voorzitter. 

Bart, oprecht een dikke merci voor je inzet en bijdrage voor onze kring als voorzitter!  

Stijn Claessen heeft op zijn beurt de fakkel van secretaris overgedragen aan Gillian. Paul Verschaeren 

bleef dan weer de kas doen tot hier een oplossing voor gevonden werd.  

Gelukkig kon ik nog rekenen op onze oude gediende, Patrick Weyers en op het jong geweld Lucas De 

Voldere, die actief bleven als bestuurslid.    

Meteen toen ik de fakkel van Bart overkreeg ben ik op zoek gegaan naar versterking voor de 

bestuursploeg. En ik ben er in geslaagd, dankzij goede argumentatie om 3 oudgediende te overhalen 

terug toe te treden binnen ons bestuur.  

Eerst werd jong geweld Steff Wouters overhaalt en hij houdt zich nu bezig met de balverlotingen. 

Nadien was het de beurt aan twee 60 plussers. Jacques Van Waeyenbergh is ook toegetreden en helpt 

Gillian met het secretariaatswerk. Zelfs Herman Maes heeft na lang denken dan toch toegestemd om 

de kas terug onder zijn hoede te nemen . Hij neemt deze taak over van Paul Verschaeren . Ik ben ervan 

overtuigd dat Herman deze taak opnieuw zal uitvoeren met dezelfde toewijding zoals hij dat steeds 

heeft uitgevoerd in het verleden. Het bestuur is over één punt heel duidelijk, een juiste en correct 

opgevolgde kas vermijd elk misverstand of onterechte insinuaties. Er is echter nog een vierde zeer 

gekende ancien gevraagd om zijn medewerking en hij is tevens ook de derde 60 plusser . Deze gekende 

ancien is echter nooit ver weg geweest , organiseert onze gastronomische weekends , is de stuwende 

hand voor ons herfstfeestje. Ex voorzitter Lus Heyselberghs zal zich ontfermen over het ledenblad. Hij 

kreeg van het bestuur hiervoor een onbezoldigd contract van onbepaalde duur aangeboden. U hoort 

het , zijn hart ligt nog steeds bij de kring . Voor alle duidelijkheid Lus is niet toegetreden tot het bestuur. 
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Wij als bestuur hopen uiteraard dat wij jullie, onze leden, opnieuw zoveel mogelijk te mogen 

verwelkomen op onze activiteiten. Dit lag tijdens het eerste deel van het seizoen ver onder onze 

verwachtingen voor onze ledenvergaderingen. Al moet wel toegegeven worden dat het met de BBQ 

en het herfstfeestje stukken beter was!  

Tot slot geef ik jullie graag onze vier doelstellingen mee van het nieuwe bestuur:  

1) Het bestuur werkt ten voordele van alle leden. 

2) Het bestuur zet zich onbaatzuchtig in om de kring van Herentals terug te laten ademen na de 
voorgaande moeilijke jaren na CORONA . 

3) Oude en nieuwe initiatieven zullen terug ingepland worden ten voordele van de leden, met nadruk 
op de vriendschap binnen de vriendenkring. 

4) Het bestuur is één team , met als moto 1 VOOR ALLEN , ALLEN VOOR 1 . De bestuursleden engageren 
zich om alle punten waarover beslist moet worden , dit enkel en alléén samen te doen tijdens 
bestuursvergaderingen . 

Het bestuur wenst jullie van harte een gezond en voorspoedig nieuw jaar , met vooral de nadruk op 
gezond . 
 
Bedankt!  

 

Gastronomisch Weekend                                      

Het was de bedoeling om met de 19de editie terug aan te knopen 

met de traditie om het weekend in het voorjaar te plannen. Dat 

daardoor de termijn november 2022 en voorjaar 2023 wat kort 

bij mekaar lag, werd de optie weerhouden om in mei / juni het 

weekend te organiseren. We hoopten te gelijk daarmee ook 

meer “jongeren” te kunnen overhalen terug aan te sluiten. De 

voetbalcompetitie is ten einde en de examens nog (even) niet in 

zicht. 

Intussen is jullie bekend dat wij kortelings verhuizen. Onnodig te zeggen dat dit heel wat werk en 

beslommeringen met zich meebrengt. Het voorbereiden van een weekend is dan momenteel ook niet 

de hoogste prioriteit. Wat echter niet wil zeggen dat er nog geen vooruitzichten zijn. Voor enkele 

eerste mogelijkheden is al info gekregen,  maar dienen uiteraard nog te worden vergeleken en 

praktische uitwerking onderzocht.  

Wanneer in maart tijdig “de rust” weer keert, pikken we de draad weer op. Afhankelijk daarvan en 

uiteraard van de plaatselijke bevindingen van de prospectie, zou een weekend op het einde van het 

seizoen nog  kunnen. Zo niet wordt nog éénmalig het weekend naar de herfstperiode verschoven. Nog 

even wachten dus en hou je e-mail in het oog voor meer concrete info, uiterlijk einde maart! 

L.H. 
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Familiaal  

Het lijkt erop dat voor enkelen in onze Vriendenkring het 

einde van 2022 en de start van 2023 niet zo gunstig zijn 

verlopen. 

° Op 11 november werd José van André Boeckx – in coma -           

‘s morgens met de ambulance naar de spoedafdeling van 

het ziekenhuis gebracht.  Na een verblijf van 4 dagen en vele testen werd geen oorzaak gevonden en 

mocht zij terug naar huis. 

°  Op 1 december was het de beurt aan André zelf om via de spoedafdeling te mogen vernemen 

dringend op afspraak te gaan bij de cardioloog en eveneens voor een maag- en darmonderzoek. 

Intussen werden er 3 stents geplaatst, maar bleek uiteindelijk nog niet alle aderproblemen opgelost. 

Begin januari werd in AZ Edegem een bijkomende stent succesvol geplaatst. Begin februari volgde nog 

de controle van maag en darmen. Intussen mocht André met de fysieke revalidatie starten. 

Hopelijk kunnen zij beiden het nieuwe jaar met goede moed en gezondheid aanvatten. 

 

° Eveneens geen plezant eindejaar / nieuwjaar voor Denis Loockx en zijn familie.  In de week voor 

Kerstmis overleed zijn schoonbroer (69j) en nauwelijks enkele dagen later overleed één van zijn zuster 

op 67-jarige leeftijd  na een hartfalen.  

 

° Zoals vele Belgen de voorbije weken geveld werden door het griepvirus, had ook Marc Van Genechten 

deze boosdoener op bezoek. De nieuwjaarsreceptie diende aldus afgemeld. Enkele dagen uitzieken 

zorgde terug voor een fitte collega. 

 

° Gelukkig ook wat heugelijk nieuws. Collega’s Gitte Bohez en Tom Christiaensen mochten op 15 januari 

jl hun dochtertje Geike verwelkomen. Proficiat met de bijhorende wensen voor een mooi en gezond 

leven aan dit toffe jonge gezin! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        

 

Reizen Poelman Ronic  

Zavelstraat  12,  2275    Lille 

0496 51 22 78 

014 51 21 40 
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Balverloting.                               
 
Hieronder vind je de tabel van de toegewezen balverlotingen. Je kan 
merken dat nog enkele clubs uit onze regio nog niet gereageerd 
hebben op onze vraag tot toelating. Mis je nog je eigen club waar je 
bent aangesloten; loop bij gelegenheid even langs en vraag hen of 
onze balverloting er alsnog kan georganiseerd worden. 
De spaarrekening voor het banket van 4 maart ek. is afgesloten. 
Geen nood echter, de nieuwe spaarrekening voor het banket van 
2024 is intussen al geopend. Je kan dus je naam aan onderstaande opgeven om een balverloting mee in goede 
banen te leiden. Zoals voorheen verdien je 25€ op je spaarrekening, als korting op je deelname aan ons banket.  
Verdere vragen en info bij onderstaande. 
 
Alvast bedankt 
Steff Wouters. 
0476/02 35 40  -  steffwouters@hotmail.com 
  

 
 

DATUM UUR THUISPLOEG UITPLOEG LEDEN 

10/09/2022 19.30 u. KSK KASTERLEE KSKS HERENTALS Wim Versweyveld – 
J.V.Waeyenbergh 
 

2/10/2022 15.00 u. VC Lille United B KFC  Brasschaat Iwan Mertens – Patrick Weyers 
 

3/12/2022 19.30 u. KFC De Kempen S Gravenwezel - 
Schilde 

Roger Hannes – Kristof Janssens 

10/12/2022 19.30 u. KFC Grobbendonk Olen United Iwan Mertens  - Daan Umans 
 

11/12/2022 14.30 u. K. Noordstar VV KSKS  Herentals Rudi Marinus – Patrick Weyers 
 

08/01/2022 14.30 u KFC Bouwel KSKS  Herentals Lus Heyselberghs – Michael Geets 
 

29/01/2023 14.30 u. FC Pulle KVV  Dosko Ludo Van Springel – Rudy Van Rooy 
 

05/02/2023 15.00 u. VC  Herentals KSAV St Dimpna Roger Hannes – Kristof Janssens 
 

11/02/2023 19.30 KFC Zoersel KVV  Vosselaar  
 

16/04/2023 15.00 u. FC Beekhoek Exc Bouwel  
 

23/04/2023 14.00 u.  KFC Herenthout FC Wiekevorst  
 

30/04/2023 15.00 u. OG Vorselaar FCS Mariekerke-Branst  
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Archief   

Voor dat er sprake was van de “Beker Leenen” of de “Varo / SVPA beker  

speelden de Vriendenkringen al eens onderling vriendschappelijke 

wedstrijden of zelfs wedstrijden tegen reserven- of veteranen- 

ploegen van bevriende clubs. Blijkbaar liepen die wedstrijden niet  

altijd volgens planning… Dat mag blijken uit hierna volgende brief van het secretaraat van de KBVB, 

die via het PSC aan de Vriendenkringen werd overgemaakt.  

Daarmee was de kous blijkbaar niet af. In april volgde nog een schrijven waarin de KBVB de VK 

uitdrukkelijk verbood om via welke weg ook, geldelijke steun te vragen aan de clubs! 
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Banket.        

Op zaterdag  04/03/2023 vindt het jaarlijks banket plaats van 

KKSVHo in De Notelaar te Kasterlee. Deuren open vanaf 18u30. 

Het secretariaat zal ongetwijfeld de persoonlijke uitnodigingen 

ondertussen verstuurd hebben .  

Inschrijven kan vanaf heden bij het secretariaat op één van volgende mailadressen : 

gillian_heyns@hotmail.com of  jvw22@telenet.be . 

Kan ook telefonisch op één van volgende nummers : 

Gillian  : 0497/37.42.90.            Jacques : 0473/50.23.31. 

De leden die voor deelname aan het banket nog een bedrag dienen te betalen , gelieve het bedrag 

vooraf te storten op de rekening van KKSVHo  BE70 1430 9734 1625 met mededeling Banket 2023 en 

Uw naam .  De inschrijving is pas definitief na storting . Betalen ten laatste tegen 24/02/2023. 

G.H. / JvW. 

 

QUIZ.        

  

Alvast een verre vooruitblik naar onze jaarlijkse Quiz.  

Deze zal opnieuw doorgaan in het Parochiecentrum van Grobbendonk en 

dit op vrijdag  21/04/2023. 

Ga alvast op zoek naar kennissen,  vrienden of familieleden om een ploeg 

te vormen voor onze quiz. 

Helpende handen zijn uiteraard ook welkom.  

Ons bestuur zit samen op 21/02 om de quiz te finetunen. Nadien komen we met extra informatie qua 

inschrijving en prijs. 

Wellicht tot dan! 

Steff. 

JOve  - Plaatsen van vloeren, tegels, 

 marmer en graniet 

--------------------------------------------------------------- 

Joël Verstrepen 
Biezenhoek 44 - 2275 Lille 
----------------------------------------------------  
Tel : 014/ 88 37 27 e-mail : info@jove-vloeren.be 

Fax : 014/ 71 01 28 

Gsm : 0484/ 02 08 85 www.jove-vloeren.be 
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Dierbaren,        

Wanneer stopt de onzin nu ? Oekraïne en Rusland blijven maar in 

oorlog. En de omringende en niet-omringende landen doen mee. 

Momenteel vooral nog vanop afstand. Maar hoe lang nog. Duitsland 

alleen al levert 14 Leopards gevechtstanks van het type 2A6 aan 

Oekraïne. België geeft voor bijna 94 mijoen extra militaire steun. En 

vele andere landen doen ook alsof er van een financiële crisis in hun 

eigen land geen sprake is. En sponsoren de oorlog met bedragen waar 

menig dakloze en noodlijdend bedrijf jaloers op is. 

Iran, Wit-Rusland en enkele andere zien zich als bondgenoot van 

Rusland verplicht om tegengas te geven. Waar deze toestanden naar 

zullen leiden is nog een grote vraag. Maar dat het verstandiger is om dringend met alle partijen rond de 

tafel te gaan zitten lijkt mij wel duidelijk. Akkoord, dit gaat echt niet makkelijk zijn. Maar beter nu nog 

alles op alles zetten om tot een consensus te komen in het belang van de wereldbevolking dan alles op 

zijn beloop te laten met nog veel ergere toestanden tot gevolg. 

Door omstandigheden was de vorige column niet verschenen. Niet erg omdat naast de oorlog sommige 

zaken nog steeds niet lijken te veranderen. Zo blijft Anderlecht maar mensen aannemen en ontslagen. 

Wat ooit de zo standvastige traditieclub was lijkt nu steeds meer op een LEGO-bouwspel. Nog voor er iets 

volledig is opgebouwd wordt alles weer afgebroken. Pionnen komen, pionnen gaan, en ook de tijd van 

titels en prachtige resultaten lijkt al lang vergaan. Dat er uit het verleden steeds meer schandalen naar 

boven komen doet inzien dat de huidige bestuurstop niet alleen de zwarte piet (ik hoop dat ik in deze 

context nog niet over een blauwe, groene of schoorsteenpiet moet schrijven) kan toegewezen worden. 

Maar het zet de huidige leiders (of lijders) aan het hoofd van de Brusselse club absoluut niet uit de wind.  

Ook Club Brugge lijkt het spoor bijster. Carl Hoefkens, nog niet zo lang geleden geroemd omwille van de 

Europese kwalificatie voor de volgende ronde van de Champions League heeft plaats moeten maken voor 

een Brit die meer bekend is als balpen dan als trainer. Niet te verwonderen dus dat dhr. Parker nog niet 

voor een ommezwaai heeft kunnen zorgen. Dat deze persoon het team van Vincent Mannaert en Bart 

Verhaeghe op de rails moet krijgen doet me toch vrezen voor de keuze van bondscoach. Ook daar speelt 

de figuur van Verhaeghe een prominente rol in de keuze. En pro of contra FCB … logisch is het toch niet 

dat het bondsorgaan deze zakenman mee laat beslissen. Net als vele anderen is hij genoemd in een van 

de grootste Belgische voetbalschandalen. Hij kocht zijn proces uit. Wat toch enorm veel doet vermoeden 

tot een gedeeltelijke of volledige bekentenis. Maar ach, wie maalt er om. De enige twee echt gestraften 

in dit verhaal zijn twee scheidsrechters. Niet erg want ze zijn toch steeds de kop van jut. 

Kop van jut of zwarte piet (volgens Van Dale mag ik in deze context gerust deze woorden naar voor blijven 

schuiven) : ook onze politiekers kunnen er over meepraten. En ook niet geheel onlogisch. Over een goed 

jaar trekken we met zijn allen naar de stembus. Van links naar rechts en omgekeerd worden er weer  
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verwijten naar elkaar gestuurd. De ene al harder en pijnlijker dan de andere. Regelmatig ook op de man 

gespeeld. Het gevolg zal zijn dat wij nadat we onze stem hebben uitgebracht lang moeten wachten tot er 

daadwerkelijk een regering zal zijn. Eerst moeten de partijen samen zitten om zich te verontschuldigen 

voor de eerder gedane uitspraken. Nadien moeten ze nog gaan bekijken wie er wel en niet mee mag doen. 

En dan moeten de zogenoemde posten nog verdeeld worden.  

Een van die posten is deze over onze Belgische post. Tegenwoordig Bpost genoemd. Net als bij Anderlecht 

is het daar de voorbije jaren een komen en gaan geweest van CEO’s en andere prominenten. Ook hier zijn 

er vermoedens van valsspelerij. Niet met punten maar met de vergoedingen voor het bedelen van 

kranten. Het lijkt wel een gegeven uit onze maatschappij. Een gegeven waar wij als kleine Belgen onderaan 

de ladder niets kunnen aan doen. Maar wel mee te maken hebben. En dikwijls in een rol van slachtoffer.  

En dan beste lezers wil ik het nog niet hebben over de energieprijzen, consumptieprijzen en alles wat de 

hoogte ingaat. Velen kregen een toeslag op hun verloning van 10%. Anderen zagen hun wedde tijdens het 

jaar aangepast. Maar wat baat het als met nu bij het ingaan van het jaar de prijzen omhoog duwt met … 

jawel 10% ??? 

Niets, we blijven achter de feiten aanhollen. Zouden we dan toch allemaal dat beetje Anderlecht in ons 

lijf hebben ? Of dat beetje van onze darters en tennissers die telkens zeggen klaar te zijn voor een constant 

niveau om dan tot de constatatie te komen dat ze toch weer meteen worden uitgeschakeld ? Wie zal het 

zeggen ? Ik zeker niet ?  

 Was geschreven door uw dienaar, 

JOOP!!!     

  

 

                                                                             

Brasserie Feestzaal D'Achtste Zaligheid 

        

       Alle dagen open vanaf 11.00 h., 

       uitgezonderd zaterdag van 15.00 h  

        maandag en donderdag gesloten. 

       Feestzaal beschikbaar tot 70 personen 

     Poederleesteenweg 111  - 2275  Lille                tel. 014/ 88 28 89 - fax. 014/ 88 38 93 

       E-mail : info@achstezaligheid.be      bezoek de website www.achstezaligheid.be 
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Spelregelquiz ledenblad 
 

1.De bal gaat over de zijlijn bij de middenlijn aan de zijde van de dug-outs. 
Ploeg A wil nu wisselen. De te vervangen speler verlaat het spel achter een doel 
en de wisselspeler blijft buiten het speelveld staan en wil meteen de inworp 
nemen. Mag hij dit doen ? 

A. Ja, want de te vervangen speler heeft het speelveld conform de regels verlaten. 
B. Neen, want zowel de te vervangen speler als de wisselspeler moeten via de middenlijn 

wisselen. 
C. Neen, de wisselspeler mag het spel nog niet hervatten met een inworp.  

 

2.Bij een inworp gaat een tegenstander voor de inwerpende speler staan, om 
het inwerpen te belemmeren. Hoe reageert de scheidsrechter ? 

A. Hij laat dit altijd toe. 
B. Hij laat dit toe als de tegenstander stil staat. 
C. Hij laat dit niet toe en geeft de tegenstander de opdracht om op de vereiste afstand 

(2 meter) te gaan staan. 
 

3.Een speler die zich op de zijlijn bevindt, beledigt op grove wijze een 
wisselspeler van de tegenpartij die zich in de dug-out bevindt. De scheidsrechter 
hoort dit en onderbreekt hiervoor het spel. Hij beslist nu juist als hij : 

A. De speler van het veld stuurt en het spel hervat met een directe vrije schop. 
B. De speler van het veld stuurt en het spel hervat met een indirecte vrije schop. 
C. De speler een waarschuwing geeft en het spel hervat met een scheidsrechtersbal. 

 

4.Indien een ploegofficial, wisselspeler, gewisselde speler of uitgesloten speler 
het speelveld betreedt en zich niet mengt in het spel en de scheidsrechter het 
spel onderbreekt dan moet er worden hernomen : 

A. Met een rechtstreekse vrije schop (of strafschop) 
B. Met een onrechtstreekse vrije schop 
C. Met een scheidsrechtersbal 

 

5.Wie heeft de bevoegdheid om, staande binnen de instructiezone, aanwijzingen 
te geven ? 

A. De trainer en de assistent-trainer. 
B. Eén persoon. 
C. Enkel de trainer. 

 
 

 

Dagbladhandel Wens 

Molenstraat 10 
2290 Vorselaar 
014 51 29 22 
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   BMB / HALSCHOOR 

PASSIE voor BOUWEN 

 

 

Bouwmaterialen Bestrating Tegels, Natuursteen & Laminaat 

 

BMB Halschoor bvba 
Bredaseweg 13a 
2322 Hoogstraten 

 Beersebaan 110 
2275 Gierle 

T 03 314 70 60  T 014 55 62 19 
F 03 314 75 84  F 014 55 62 84 

www.halschoor.be  info@halschoor.be 
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